

Manfaat hibah
sehingga
RM500,000

Takaful *myClick* Term

Untuk masa depan keluarga yang lebih terjamin.

Diuruskan oleh:



PELANGGAN DINASIHATKAN UNTUK MEMBACA DAN MEMAHAMI TERMA DAN SYARAT DI LAMAN WEB KAMI SEBELUM MELANGGAN / MENYERTA
MANA-MANA PRODUK / PERKHIDMATAN / KEMPEN / PROMOSI.



03 2600 5500
www.muamalat.com.my



Ahli kumpulan



Kelebihan Takaful myClick Term:



Tempoh perlindungan sehingga umur 80 tahun.



Jaminan penerimaan kepada sesiapa sahaja.



Perlindungan terhadap 39 penyakit kritikal dengan manfaat pembayaran awal dan pembayaran tambahan.



Dana pendidikan anak-anak terjamin.



Tiada pemeriksaan kesihatan.



Penggantian pendapatan untuk waris.



Boleh disertai pada bila-bila masa secara atas talian.



Penyelesaian hutang oleh waris.

Manfaat Tambahan (Rider)

Manfaat	Deskripsi Manfaat
Penyakit Kritikal (Pembayaran Awal)	Sekiranya Orang yang Dilindungi didiagnosis dengan mana-mana 39 penyakit kritikal dalam Tempoh Perlindungan dan selepas Tempoh Menunggu, Jumlah Perlindungan rider ini akan dibayar. Pada masa yang sama, Jumlah Perlindungan Takaful myClick Term akan dikurangkan dengan jumlah yang sama yang dibayar di bawah rider ini.
Penyakit Kritikal (Pembayaran Tambahan)	Sekiranya Orang yang Dilindungi didiagnosis dengan mana-mana 39 penyakit kritikal dalam Tempoh Perlindungan dan selepas Tempoh Menunggu, Jumlah Perlindungan rider ini akan dibayar, dengan syarat Orang yang Dilindungi bertahan selama sekurang-kurangnya 30 hari selepas diagnosis penyakit kritikal tersebut. Sebarang pembayaran di bawah rider ini tidak akan mengurangkan Jumlah Perlindungan Takaful myClick Term.

NOTA:

- Untuk perlindungan angioplasti dan rawatan invasif lain untuk penyakit arteri koronari ketika berlakunya penyakit kritikal, jumlah yang dibayar adalah 10% dari Jumlah Perlindungan, sehingga RM25,000. Pembayaran ini akan mengurangkan Jumlah Perlindungan penyakit kritikal tersebut.
- Tempoh Menunggu untuk setiap penyakit kritikal selain kanser ialah 30 hari. Bagi kanser, Tempoh Menunggu selama 60 hari akan dikenakan.
- Sila rujuk Helaian Penerangan Produk atau Sijil Takaful untuk senarai 39 penyakit kritikal yang dilindungi dalam manfaat rider Penyakit Kritikal.

Jumlah Perlindungan

Umur Kemasukan Orang yang Dilindungi	Takaful myClick Term		Penyakit Kritikal (Pembayaran Awal / Pembayaran Tambahan)	
	Minimum Jumlah Perlindungan	Maksimum Jumlah Perlindungan	Minimum Jumlah Perlindungan	Minimum Jumlah Perlindungan
5 tahun – 18 tahun	RM50,000	RM50,000	RM50,000	Minimum antara RM250,000 dan 100% Jumlah Perlindungan myClick Term
5 tahun – 18 tahun	RM50,000	RM50,000	RM50,000	Minimum antara RM250,000 dan 100% Jumlah Perlindungan myClick Term

Nota: Untuk maklumat lanjut sila rujuk Helaian Penerangan Produk atau Sijil Takaful. Tertakluk pada terma dan syarat.

Diuruskan oleh:



PELANGGAN DINASIHATKAN UNTUK MEMBACA DAN MEMAHAMI TERMA DAN SYARAT DI LAMAN WEB KAMI SEBELUM MELANGGAN / MENYERTAI MANA-MANA PRODUK / PERKHIDMATAN / KEMPEN / PROMOSI.



03 2600 5500
www.muamalat.com.my



Risalah ini adalah untuk maklumat am sahaja dan bukanlah satu kontrak produk ini. Anda dinasihatkan untuk merujuk ilustrasi manfaat dan helaian keterangan produk bagi mendapatkan maklumat terperinci berkenaan ciri-ciri penting dan manfaat-manfaat pelan untuk kefahaman sebelum menyertai pelan ini.

Takaful myClick Term merupakan produk yang patuh Syariah.

Pelan takaful ini diedarkan oleh: **Bank Muamalat Malaysia Berhad** 196501000376 (6175-W)
Menara Bumiputra, Jalan Melaka
50100 Kuala Lumpur

Untuk menyertai, sila hubungi 03-2600 5500, lawati mana-mana cawangan Bank Muamalat atau layari www.muamalat.com.my untuk keterangan lanjut serta terma dan syarat.



Pelan ini diuruskan oleh:
Syarikat Takaful Malaysia Am Berhad 201701032316 (124686-D)
Dilensenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam
2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.
Tingkat 14, Blok Annex, Menara Takaful Malaysia,
No.4, Jalan Sultan Sulaiman, 50000 Kuala Lumpur.
www.takaful-malaysia.com.my

Mengenai Takaful Malaysia

Syarikat Takaful Malaysia Berhad ("STMB") ditubuhkan pada 29 November 1984. Selaras dengan Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013 ("IFSA"), lesen komposit STMB dipisahkan kepada dua (2) entiti berlesen pada 1 Jun 2018. STMB, kini dikenali sebagai Syarikat Takaful Malaysia Keluarga Berhad ("Takaful Malaysia" atau "Takaful Malaysia Keluarga") menguruskan perniagaan Takaful Keluarga sementara Syarikat Takaful Malaysia Am Berhad ("Takaful Malaysia Am") menguruskan perniagaan Takaful Am. Takaful Malaysia Keluarga adalah syarikat induk dan memiliki 100% Takaful Malaysia Am. Takaful Malaysia Keluarga dan Takaful Malaysia Am beroperasi melalui gabungan rangkaian pusat perkhidmatan di 24 lokasi seluruh negara.

Untuk maklumat, terma dan syarat yang lanjut mengenai pelan ini, sila rujuk pada sijil Takaful anda.

PENYATAAN RISIKO / RISK STATEMENT

TAKAFUL MALAYSIA ADALAH AHLI PERBADANAN INSURANS DEPOSIT MALAYSIA (PIDM). SEBAGAI AHLI PIDM, SEBAHAGIAN DARIPADA MANFAAT YANG DILINDUNGI DI BAWAH SIJIL TAKAFUL YANG DITAWARKAN OLEH TAKAFUL MALAYSIA ADALAH DILINDUNGI DARIPADA KERUGIAN SAMA ADA SEBAHAGIAN ATAU KESELURUHAN DARIPADA MANFAAT TAKAFUL OLEH PIDM, SEKIRANYA BERLAKU KEGAGALAN KEPADA AHLI TAKAFUL OPERATOR. UNTUK MAKLUMAT LANJUT MENGENAI HAD PERLINDUNGAN DAN SKOP PERLINDUNGAN, SILA DAPATKAN RISALAH MAKLUMAT PIDM DARI TAKAFUL MALAYSIA ATAU LAYARI LAMAN SESAWANG PIDM (WWW.PIDM.GOV.MY) ATAU HUBUNGI TALIAN BEBAS TOL PIDM (1-800-88-1266).



PELANGGAN DINASIHATKAN UNTUK MEMBACA DAN MEMAHAMI TERMA DAN SYARAT DI LAMAN WEB KAMI SEBELUM MELANGGAN / MENYERTAI MANA-MANA PRODUK / PERKHIDMATAN / KEMPA / PROMOSI.